



**10<sup>th</sup> Annual Canadian Neuromodulation Society Meeting**  
**February 4 – 6, 2018**  
**Hotel Fairmont Château Whistler**  
**Whistler, British Columbia**

**Abstract guidelines:**

A structured abstract of 250 words or less is required. The structured abstract should contain four paragraphs with the following headings: (1) Objectives, stating the hypothesis of the study; (2) Materials and Methods, including the means for problem solving, the subjects (number and relevant characteristics), the intervention studied, and briefly, the statistical analysis; (3) Results, including the outcome of the study and statistical significance; and (4) Conclusions, stating the outcome importance. A complete list of author names and affiliations must also be included. In addition to this, please note if you wish to be considered for a resident or nursing award.

**10<sup>ème</sup> Congrès annuel de la Société Canadienne de Neuromodulation**  
**4 au 6 février 2018**  
**Hôtel Fairmont Château Whistler**  
**Whistler, Colombie Britannique**

**Directives pour les résumés:**

Le résumé doit être rédigé en anglais et contenir un maximum de 250 mots. La structure du résumé doit comprendre quatre paragraphes intitulés de la manière suivante: (1) Objectifs, présentation des hypothèses de l'étude; (2) Matériels et Méthodes, incluant les participants (nombre et caractéristiques), l'intervention étudiée, et brièvement, l'analyse statistique; (3) Résultats, incluant les issues de l'étude et la signification statistique; (4) Conclusions, statuant sur l'importance des issues. Une liste complète du nom des auteurs et de leur affiliation doit être également incluse.

**PLEASE EMAIL ALL ABSTRACTS TO NANCY AT  
NANCY.POLYHRONOPOULOS@VCH.CA**

**S'IL VOUS PLAÎT ENVOYEZ VOTRE ABSTRACTS À NANCY  
(NANCY.POLYHRONOPOUSLOS@VCH.CA)**